

Discover our exquisite collection of distinguished Hotels in the Kingdom of

Saudi Arabia



EWAA HOTELS

Ewaahotels.com



مرحباً بكم... في فنادق ايواء

فنادق إيواء تتميز بالفخامة والاستثنائية وتتميز بتصاميم فريدة وأثاث عصري وقاعات فسيحة و معارض فخمة وخدمات تقديم الطعام والتي تجمع بين الخدمات الخاصة والبيئة المريحة، كما نتميز بإطلالات الرائعة لمواقعنا التي تشعرك بأنك في منزلك.

WELCOME... to EWAA HOTELS

Luxurious and dedicated group of Hotels & Resorts with inspiring architecture, advanced air-conditioned rooms & apartments, spacious conference halls, magnificent exhibition centers and catering services combining incredible customized services and an amazing environment with extravagant views from our iconic locations that makes our valued guests feel like home.



فندق ايواء اكسبريس - الحمراء (الموقع)

يتمتع فندق ايواء اكسبريس - الحمراء بموقع استراتيجي في شارع المعادي في حي الحمراء

و موقعه الاستراتيجي يفضله الكثير من الزوار مما يسهل عليهم الوصول لكثير من المراكز المهمه محيط الفندق

EWAA Express Hotel - Al Hamra (LOCATION)

Ewaa Express Hotel - Al Hamra has a strategic location in Al Maadi Street in Al-Hamra neighborhood

And its strategic location is preferred by many visitors, which makes it easy for them to reach many important centers around the hotel

“ Everything **RIGHT** ”
where you **NEED** it...



FACILITIES

- » Gym
- » Parking
- » Lobby
- » Meeting rooms
- » Canar Cafe
- » Snoker
- » Bicycles
- » Laundry Room

المرافق

- « جيم
- « مواقف
- « بهو
- « قاعات اجتماعات
- « مقهى كنار
- « بلياردو
- « دراجات
- « غرفة غسل



STAY CONNECTED

throughout your stay...



BUSINESS PHILOSOPHY

Ewaa Express hotel believe in effective management and excellent relationships with the community is essential to our successful operation and profitable growth.

فلسفة العمل

يؤمن فندق ايواء اكسبرس بريدة أن الإدارة الفعالة والعلاقات الممتازة مع المجتمع أمر ضروري لتحقيق عمل ناجح ونمو مربح.

العملاء

عملائنا هم أساس عملنا. تم تصميم نظام الإدارة الخاص بنا لتحقيق رضا العملاء بشكل متفوق على كل المستويات

CUSTOMERS

Our customers are the foundation of our business. Our Management System is designed to generate superior customer satisfaction at every level.

الموظفون

الشركات الناجحة مبنية على أشخاص يعملون كفريق مخلص. يشارك موظفونا في الرؤية والرسالة لأعمالنا

EMPLOYEES

Successful corporations are built around people who function as a loyal team. Our employees share in the Vision and Mission of our business.

الخدمة

من أجل الحفاظ على المنصب الرائد في سوق تنافسي. تميز الخدمة لعملائنا أمر حاسم لنجاح فندقنا

SERVICE

In order to maintain a leadership position in a competitive market. Service Excellence for our customers is critical to the success of our hotel.



الغرف و الأجنحة :

يقدم فندق ايواء اكسبريس - الحمراء مجموعة من خيارات الإقامة للضيوف، تخدم الضيوف الذين يرغبون في البقاء لبضعة ايام و للذين يرغبون في البقاء لمدة تصل الى عام او اكثر ، تشمل اماكن الإقامة شقق بغرفة نوم واحده أو غرفتين مفروشة بالكامل ومزودة بجميع الاحتياجات اللازمة التي تخدم ضيوفنا،

و التي هي على النحو التالي :

« 67 ستاندر

« 10 ديلوكس

« 8 سويت

« 9/2 غرفتين وصالة



ROOMS & SUITES

Ewaa Express Hotel - Al Hamra offers a range of accommodation options for guests, serving guests who wish to stay for a few days and for those who wish to stay for up to a year or more, accommodation includes one- and two-bedroom apartments that are fully furnished and equipped with all the necessary needs that serve our guests,

which are as follows:

- » 67 Standard
- » 10 Deluxe
- » 8 Suits
- » 9/2 Two bedroom apartment

خدمه تقديم الطعام :

« مطعم رئيسي
« خدمه غرف

ذوق واستمتع بالتنام بين المطبخ العالمي و المطبخ العربي والأطباق الفاخرة التي ترضي ذوقك في مطعم فندق ايواء اكسبريس - الحمراء حيث يقدم .اطباق فريدة و متنوعة من ابتكار كبار الطهاة وفريق عملهم تتمثل في قوائم طعام تهدق إلى تلبية احتياجات جميع ضيوفنا . يقدم مطعمنا مجموعة جذابة من النكهات العربية والعالمية في أجواء راقية. يتمتع المطعم بضوء نهار طبيعي وتصميم مذهل والإشراق اليومي في جو مرح وأنيق خلال ساعات الليل على طاولات هادئة تغمر المكان بجو من النقاء و الراحة.

CATERING SERVICE :

- » Main Restaurant
- » Room Service

Taste and enjoy the harmony between the international cuisine and the Arabic cuisine and the luxurious dishes that satisfy your taste In the restaurant of Ewaa Express Hotel - Al-Hamra, where it serves unique and varied dishes created by the chefs and their team, represented in menus that aim to meet the needs of all our guests. Our restaurant offers an attractive combination of Arabic and international flavors in an elegant atmosphere. The restaurant enjoys natural daylight, stunning design, and daily brightness in a fun atmosphere. And elegant during the night hours on quiet tables flooding the place with an atmosphere of purity and comfort.



الاجتماعات والأحداث

يسعى ايواء اكسبريس - الحمراء يكون المقصد الأهم والأكثر تميزاً للاجتماعات والمناسبات الخاصة مما يتوفر لدينا مجموعة مختلفة من غرف الاجتماعات وتتسع و المجهزة جيداً بأعلى درجات التكنولوجيا وأحدث التقنيات السمعية والبصرية و خدمة الواي فاي المجانية. التركيز على الاهتمام بالتفاصيل والمكان غير التقليدي يضمنان أن تكون كل مناسبة جديدة بالملاحظة والتذكر ففريقنا المحترف والمدرب جيداً يهتم بأن يجعل كل مناسبة ناجحة ولا تنسى . الاعداد لاجتماعاتكم أو حفلاتكم مع تناول العشاء أو وجبة الغداء أو الاستراحة لشرب القهوة. يساعد الطاهي المحترف وفريق عمله على إضافة نكهات مختلفة للحدث الذي تقيمه ويجعله حدثاً لا ينسى

MEETING & EVENTS

Ewaa Express - Al-Hamra seeks to be the most important and distinguished destination for meetings and special events. We have a variety of meeting rooms that can accommodate up and are well-equipped with the highest levels of technology, the latest audio-visual technology and Wi-Fi. free wifi. The focus on attention to detail and the unconventional venue ensure that every occasion is noteworthy and memorable. Our well-trained and professional team is dedicated to making every occasion successful and memorable. Preparing for your meetings or parties with dinner, lunch or a coffee break. The professional chef and his team help to add different flavors to your event and make it an unforgettable event.



الترفيه واللياقة البدنية

تحكي الخدمات الترفيهية في فندق إيوا اكسبريس قصة في فن الاسترخاء وتديل النفس. يضم إيوا اكسبريس مجموعة من أجهزة اللياقة البدنية و المدربين المتميزين لتوفر في آن واحد مركز صحي على أحدث طراز للرجال.

RECREATION & FITNESS

**Gym ,, by slang definition the place to work-out joyfully,
keep fit, and stay healthy.**

Ewaa Hotels fellows designed it for you, for your work out. You need to simply jog, walk, exercise or work-out. Just pullout your sports suit, legging and running shoes and straight to the E-waa Gym.

You are the only one to decide, and do whatever you want & Exercise as much as you can and want. Less or more exercising... it is there for you....

“ **Inside or Outside
YOU WORK IT OUT.** ”

“ **Fuel yourself UP
for the Day...**
with a healthy breakfast ”



KANAR CAFÉ

The Kanar Café is an ideal venue for meetings with wonderful variety of fresh drinks including the best of delicious hot drinks, pastries, desserts, sandwiches and other snacks.

مقهى الكنار

يعد مقهى الكنار مكاناً مثالياً للاجتماعات مع اختيارات رائعة من المشروبات الطازجة بينها أفضل أنواع المشروبات الساخنة والمعجنات الشهية، والحلويات، والسندويشات المتنوعة، وغيرها من الوجبات الخفيفة

“ **Fill Your MORNING**
with delicious *Coffee* & Fresh **Juices** ”



تواصل و اجتمع

يسعى ايوا اكسبريس ليكون المقصد الأهم والأكثر تميزاً للاجتماعات والمناسبات الخاصة ونوفر لك أحدث التكنولوجيا والتقنيات السمعية والبصرية و خدمة الواي فاي المجانية. التركيز على الاهتمام بالتفاصيل والمكان العصري يضمنان أن تكون كل مناسبة جديرة بالملاحظة والتذكر. ففريقنا المحترف المدرب جيداً يهتم بأن يجعل كل مناسبة ناجحة ولا تنسى.

للاستفسار والحجز الرجاء الاتصال على الرقم المجاني: 920000004

CONNECT SOCIALISE, MEET

Ewa Express Hotel is the ultimate destination for meetings and special events. We offer exclusive customized services, décor and facilities to suit the needs of both corporate and leisure guests.

All meeting halls offer free Wi-Fi internet access and are equipped with the latest audiovisual technology.

For more information or to make a reservation please call :

“ Take Your Next Event
to the EXECUTIVE LEVEL,”



“ The best view
in the world ”

الفوائد الإضافية

تعد العائلات مكوناً حيوياً لنجاح فنادق إيواء اكسبرس، ونحن نفخر بقدرتنا على ضمان تمتع جميع أفراد العائلة بتجربة لا تنسى. فندق إيواء اكسبرس هو ذو توجه عائلي يحتوي على مرافق ترفيهية للأطفال والمرافقين.

بينما يستمتع الأطفال بالمرافق الترفيهية ، يمكن للآباء الاستفادة من منتج إيواء إكسبرس المجهز بالكامل والذي يوفر ملاذاً للبالغين والمسافرين المشغولين الذين يتطلعون للاسترخاء.

ADDED BENEFITS

Families are a vital component to the success of **EWAA EXPRESS HOTELS** and we pride ourselves on our ability to ensure that everyone in the family has a truly memorable experience. Family-orientated **EWAA EXPRESS HOTELS** have Entertainment Facilities for Kids & Teenagers.

While the children enjoy the E-Facilities, parents can avail of **EWAA EXPRESS HOTELS** fully-equipped Spa that provides an escape for adults and busy travellers who are looking to unwind.



“ PLEASE COME AS YOU ARE ...

Arrive at your Ewaa Express Hotels whenever you want – the doors are open 24 hours a day! A great night's sleep awaits you.

”

“ Everything right where
you need it ”

RIYADH

Ewaa Express Hotel (Khurais)

T: +966 11 416 9542
Makkah Almukaraamah
Branch Rd 11553 ,
Location: Riyadh,
Kingdom of Saudi Arabia

Ewaa Express Hotel (Olaya)

T: +966 11 463 4629
Al Olya Dst. - Al Olya General
Street, Al Olaya 11564
Riyadh,
Kingdom of Saudi Arabia

Ewaa Express Hotel (Gaber)

T: +966 11 226 1057
Ashaiikh Jaber Alahmed
Alsabah Riyadh, 13224
Riyadh,
Kingdom of Saudi Arabia

JEDDAH

Ewaa Express Hotel (Rawdah)

T: +966 12 661 4734
Ar Rawdah, Jeddah 23432,
Al Rawda, 00194 Jeddah,
Kingdom of Saudi Arabia

Ewaa Express Hotel (Hamrah)

T: +966 12 650 4231
Al hamra Al Hamra ,
Location: Al Hamra, 19212
Jeddah,
Kingdom of Saudi Arabia

Ewaa Express Hotel (Shatea)

T: +966 54 608 3009
Al Shatiea Prince Faisal
Ibn Fahd Location: Jeddah,
23612
Kingdom of Saudi Arabia

AL QASSIM

Ewaa Express Hotel (Buraydah)

T: +966 16 326 4504,
Al Muntazah Dist. ,King Abdul
aziz road, 52381 Buraydah,
Kingdom of Saudi Arabia

AL- JOUF

Ewaa Express Hotel (Al-Jouf)

T: +966 54 142 1736
Alfaisaliyyah Subdivision,
Sakaka 72345 Sakakah,
Kingdom of Saudi Arabia

TABOUK

Ewaa Express Hotel (Buraydah)

T: +966 14 426 5442
Al Salam 47311, 00194
Tabuk,
Kingdom of Saudi Arabia